
 

 

 

           Treneru un izglītības padomes sēdes protokols Nr. 2 / 2023  
 
 
18.04.2023, plkst.10:00 
Sapulces vieta / veids:  
attālināti 
  
Sapulcē piedalās:  
Gints Siliņš, Lilita Didriksone, Irina Kuzmina-Rimša, Juliana Poļanska, Pauls Feldmanis, Edgars 
Viņkis, Jūlija Nagle, Marika Netenberga 
Sapulcē pieaicinātie: Jānis Mellups, Elīna Bērziņa un Tatjana Lamonova (vecāku padomes 
pārstāves). 
 
Kuzmina-Rimša informē, ka turpmāk treneru padomi vadīs Juliana Poļanska. 
 
Darba kārtībā izskatāmie jautājumi: 
 

1. Kopējā izlases treniņa organizēšana; 
2. Latvijas un TE reitinga apvienošana; 
3. Dažādi. 

 
1. Kopējā izlases treniņa organizēšana. 
J. Poļanska informē, ka kopējie izlašu treniņi noteikti jāorganizē, pasākums labs, tikai jālabo 
dažas lietas. Iepriekšējā izlašu treniņā uz viena laukuma bija pārāk daudz spēlētāju, kā arī 
jāvienojas, kurš treneris, cik ilgi uz katra laukuma novada izlases treniņu.  
J. Mellups komentē, ka LTS uz aprīļa treniņiem ir rezervējis 6 laukumus. Tiek apzināti 
spēlētāji un treneri. Atbilstoši spēlētāju skaitam laukumu daudzums tiks samazināts vai 
palielināts. 19. aprīlī kopējā treneru čatā būs informācija par dalībnieku un treneru skaitu. 
G. Silinš komentē, ka varbūt labāk šādus treniņus organizēt skolēnu brīvlaikā, vai sestdienās, 
svētdienās. 
I. Kuzmina – Rimša izsaka viedokli, ka brīvdienās bieži notiek turnīri, bet skolēnu brīvlaiks ir 
tikai reizi rudenī un reizi pavasarī. Kā arī izlašu dalībnieki jau trenējas profesionāli, kad skolu 
cenšas pakārtot treniņiem un sacensībām. 
 
I. Kuzmina-Rimša informē -  LOK ir apstiprinājis un saņemts grants treneru kvalifikācijas 
celšanas kursiem LEVEL 2, kuri tiks organizēti pēc 10.novembra.  
 
Tiek izvirzīts uz balsošanu, ka viena turnīru WC tiek iedota treneru padomei. 
 
Balsošana: visi PAR 
 



 
2. TE un LAT reitinga apvienošana. 
J. Mellups komentē, ka reitingu apvienošana notiks, bet no Jaunā gada. Šogad reitingu 
sistēma un punktu skaitīšana paliek iepriekšējā, jo gada vidū sistēmu mainīt būtu 
nelietderīgi. Radīsies daudz neskaidrību. Izlašu atlasīšanas princips šogad paliek kā bijis. 
Noteikti turpmāk būs jāievieš, ka spēlētājiem gada laikā obligāti jāpiedalās vismaz 4 Latvijas 
turnīros – Latvijas čempionātā un LTS kausu posmos. 
Kuzmina-Rimša komentē par apvienotā reitinga exel formāta piemēru (TE punkti x 5), kurš 
tiks prezentēts treneru padomes valdes sēdē. Būs jādiskutē, vai tas atbilst treneru padomes 
redzējumam. 
Nākošā treneru padomes sēde jānoorganizē maija vidū klātienē, lai izskatītu jautājumu par 
TE Summer cup un TE individuālo čempionātu. 
P. Feldmanis jautā, cik tālu ir izskatīts jautājums par klubu komandu čempionātu. 
I. Kuzmiņa-Rimša informē, ka šis jautājums tika izskatīts sacensību komisijā un tika nobalsots 
par 2 brīvdienu sabraukuma variantu septembra sākumā vai novembrī. 
 
 
 
Protokolēja: Milena Gulbe  
 
 
 
 
  
 


